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Zápis č.  13/2017 (49)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 26. června 2017 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 

 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Jančová, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Ing. Huba, 

Ing. Hnátková, Ing. Koubová (8 členů) 

Omluven: Dr. Beníček 

Hosté: doc. Buňka, doc. Humpolíček, Dr. Šenkárová, Dr. Mrkvičková, Bc. Vodinská, 

Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2.  Stav plnění usnesení AS FT.  

3.  Projednání programu zasedání.  

4.  Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT)  

5. Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 
Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited Master’s Programmes 
Carried Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková)  

6.  Projednání návrhu vnitřní normy „Pravidla průběhu studia ve studijních 
programech uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Mrkvičková)  

7.  Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akreditované doktorské studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. 
(proděkan Humpolíček)  

8.  Projednání návrhu „Směrnice doplňující pravidla a podmínky k veřejně 
vyhlášenému přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy 
uskutečňované v českém jazyce“. (proděkan Humpolíček)  

9.  Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 
Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the English Language“. 
(proděkan Humpolíček)  

10.  Projednání návrhu „Directive amending Rules and Requirements for the Publicly 
Announced Admission Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the 
English Language“. (proděkan Humpolíček)  

11.  Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1–
12/2016“. (tajemnice)  

12.  Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 
technologické pro rok 2017“. (proděkan Čermák)  

13.  Různé.  

Na žádost děkana byl program řádného zasedání Akademického senátu FT pozměněn. 
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Upravený program 

2. Kontrola zápisu.  

2.  Stav plnění usnesení AS FT.  

3.  Projednání programu zasedání.  

4.  Slib nového člena.  

5.  Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT)  

6.  Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1–12/2016“. 

(tajemnice)  

7.  Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické pro rok 

2017“. (proděkan Čermák)  

8.  Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited Master’s Programmes Carried 

Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková)  

9.  Projednání návrhu vnitřní normy „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Mrkvičková)  

10.  Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akreditované doktorské studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. (proděkan 

Humpolíček)  

11.  Projednání návrhu „Směrnice doplňující pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy uskutečňované v českém 

jazyce“. (proděkan Humpolíček)  

12. Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the English Language“. (proděkan 

Humpolíček)  

13.  Projednání návrhu „Directive amending Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the English Language“. 

(proděkan Humpolíček)  

14.  Různé.  

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk upozornil na změnu programu a to na žádost děkana 

z důvodu domluveného jednání s kvestorem. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 7 členů z celkového počtu 11 členů, 

senát je usnášeníschopný a informoval, že tři členové senátu studentské části již nejsou 

členy a to z důvodu řádného ukončení svého studia. Sdělil, že tito studenti nebudou dále 

pokračovat ve studiu.  

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že oslovil náhradníky ze strany studentů, 

momentálně jediná studentka která na výzvu reagovala a členství v AS FT přijala, byla 

Ing. Eva Koubová (rozená Kotásková). Od ostatních oslovených studentů se zatím čeká 

na odpověď.  

ad 1)  Kontrola zápisu    
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Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky, popř. 

doplňující návrhy k zápisu č. 11/2017 (47), který byl po úpravách znovu zaslán 

k připomínkování. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/13/2017  

Akademický senát FT schválil zápis č. 11/2017 (47) ve znění zveřejněném  

v informačním systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO    7  

PROTI   0  

ZDRŽEL SE   0 

USNESENÍ AS FT č. 01/13/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 11/2017 (47) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal na zápis č. 12/2017 (48), zda členové senátu mají 

připomínky k tomuto zápisu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/13/2017  

Akademický senát FT schválil zápis č. 12/2017 (48) ve znění zveřejněném  

v informačním systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO    7  

PROTI   0  

ZDRŽEL SE   0 
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USNESENÍ AS FT č. 02/13/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 12/2017 (48) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že AS FT přijal usnesení č. 6/10/2017 „Akademický 

senát FT požádal děkana fakulty o oficiální písemné stanovisko k problematice projektu 

OP VVV a k situaci vzniklé mezi 10. 5. – 12. 5. 2017“. Předseda AS FT Dr. Staněk zároveň 

podotkl, že děkan přislíbil, že s řediteli ústavů proběhne jednání o vyjasnění situace, 

která vznikla a proběhne další jednání s pracovníky Ústavu technologie potravin 

k možnosti dalšího setrvání/nesetrvání ve funkci ředitele ústavu. 

Děkan informoval o jednání s některými řediteli ústavů a závěr z tohoto jednání je, že děkan 

svým jednáním neporušil zákon ani žádné vnitřní normy či předpisy. Sdělil, že členům 

senátu byla situace rovněž písemně vysvětlena, jak se žádalo v usnesení.  

Děkan zároveň sdělil, že proběhlo jednání s pracovníky ústavu, kdy většina pracovníků 

neshledává důvody pro odstoupení z funkce ředitele ústavu.  Stanovisko většiny pracovníků 

ústavu je, aby zůstal ve funkci ředitele ústavu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana o prezentování výsledku jednání s řediteli 

ústavů, které mělo být prezentováno nejen na řádném zasedání AS FT, ale i na zasedání 

Kolegia děkana. 

Děkan sdělil, že zatím z časových důvodů a z důvodu konání SZZ na ústavech neproběhlo 

jednání se všemi řediteli ústavů. 

 Ing. Huba se dotázal děkana, s kterými ústavy zatím proběhlo jednání. 

- Děkan sdělil, že proběhlo jednání s řediteli UCH, UACHP, UTP a UFMI 

s ostatními proběhne jednání během dalšího období. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu o vyslovení názoru, zda ponechat 

usnesení ve sledování nebo bude usnesení vypuštěno ze sledování a jakmile děkan 

osloví ostatní ředitele ústavů tak přednese prezentaci, v níž zveřejní závěr/výsledek 

z proběhlých jednání. 

Předseda AS FT Dr. Staněk uzavřel projednávání tohoto bodu s tím, že usnesení se 

ponechá zatím ve sledování. 
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ad 3) Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil upravený program dnešního zasedání. Sdělil, že na 

žádost děkana bylo upraveno složení bodů a byl připojen bod č. 4 „Slib nového člena 

senátu“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/13/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2.  Stav plnění usnesení AS FT.  

3.  Projednání programu zasedání.  

4.  Slib nového člena.  

5.  Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT)  

6.  Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1–12/2016“. 

(tajemnice)  

7.  Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické pro rok 

2017“. (proděkan Čermák)  

8.  Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited Master’s Programmes Carried 

Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková)  

9.  Projednání návrhu vnitřní normy „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Mrkvičková)  

10.  Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akreditované doktorské studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. (proděkan 

Humpolíček)  

11.  Projednání návrhu „Směrnice doplňující pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy uskutečňované v českém 

jazyce“. (proděkan Humpolíček)  

12.  Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the English Language“. (proděkan 

Humpolíček)  

13.  Projednání návrhu „Directive amending Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the English Language“. 

(proděkan Humpolíček)  

14.  Různé.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    7 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/13/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1.  Kontrola zápisu.  

2.  Stav plnění usnesení AS FT.  

3.  Projednání programu zasedání.  

4.  Slib nového člena.  

5. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT)  

6.  Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1–12/2016“. 

(tajemnice)  

7.  Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické pro 

rok 2017“. (proděkan Čermák)  

8.  Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited Master’s Programmes Carried 

Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková)  

9.  Projednání návrhu vnitřní normy „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Mrkvičková)  

10.  Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akreditované doktorské studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. (proděkan 

Humpolíček)  

11. Projednání návrhu „Směrnice doplňující pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy uskutečňované v českém 

jazyce“. (proděkan Humpolíček)  

12.  Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the English Language“. (proděkan 

Humpolíček)  

13.  Projednání návrhu „Directive amending Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the English Language“. 

(proděkan Humpolíček)  

14.  Různé.  

ad 4) Slib nového člena.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se jedná o slib Ing. Evy Koubové (roz. Kotáskové), 

která je náhradníkem v seznamu zvolených studentů do AS FT. Požádal Ing. Koubovou, 

aby se v krátkosti představila. 

Ing. Koubová sdělila, že je studentkou 3. ročníku DSP na UACHP a její školitelkou je  

doc. Sumczynski. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a sdělil, že po přečtení „Slibu člena 

senátu“ svým hlasitým slovem „slibuji“ složí slib člena senátu. Zároveň převezme 

dokument „Slib člena“ a „Osvědčení o zvolení“.  
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Předseda AS FT Dr. Staněk požádal Ing. Evu Koubovou, aby povstala. Předseda AS FT Dr. 

Staněk přečetl před členy senátu „Slib člena AS FT“ a požádal ji o slib člena a následné 

podepsání a převzetí osvědčení.  

Ing. Koubová složila slib a převzala od tajemnice senátu „Slib člena AS FT“ a „Osvědčení  

o zvolení“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že senát má nyní 9 členů a to 6 členů z řad 

akademických pracovníků a 3 členy z řad studentů FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je nutno doplnit uvolněná místa v EK a LK. Zeptal se 

Ing. Koubové na preferenci. 

Ing. Koubová sdělila, že to ponechá na rozhodnutí předsedy AS FT Dr. Staňkovi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že by bylo vhodné doplnit LK, kde se uvolnila 2 místa.  

Z důvodu tajné volby, předseda jmenoval skrutátory: Ing. Roberta Gála, Ph.D. a Ing. 

Jakuba Hubu. Tajemnice senátu Ing. Totková rozdala členům senátu hlasovací lístky. Dr. 

Gál společně s Ing. Hubou zkontrolovali hlasovací urnu. Členové senátu jednotlivě 

přicházeli k hlasovací urně a vložili označený hlasovací lístek.  

Volební komise sečetla hlasovací lístky a předala výsledky hlasování předsedovi senátu 

Dr. Staňkovi, aby seznámil členy senátu s výsledkem.  

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s doplňující volbou do LK AS FT.  

Celkem bylo rozdáno 8 hlasovacích lístků, odevzdáno jich bylo 8, z toho platných bylo 

8 lístků. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/13/2017 

Akademický senát schválil členku Legislativní komise AS FT Ing. Evu Koubovou. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/13/2017 

Akademický senát schválil členku Legislativní komise AS FT Ing. Evu Koubovou. 
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ad 5) Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické“. (předseda AS FT)  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že „Statut FT“ byl představen na minulém zasedání AS 

FT a hlasování bylo odloženo z důvodu diskuze o neslučitelnosti funkcí, zejména děkan 

event. proděkan vs. ředitel ústavu a možnosti ukotvit tuto klauzuli ve statutu. Požádal 

děkana o vyjádření k návrhu. 

Děkan sdělil, že požádal Akademickou obec FT (zaměstnance), aby se vyjádřila 

k následujícím otázkám: 

1. Doporučil/a byste ustanovení neslučitelnosti funkce děkana FT a ředitelů ústavů 

FT?  

2. Doporučil/a byste ustanovení neslučitelnosti funkce proděkanů FT a ředitelů 

ústavů FT?   

3. Doporučil/a byste ustanovení neslučitelnosti funkce děkana FT a zástupců ředitelů 

ústavů FT? 

4. Doporučil/a byste ustanovení neslučitelnosti funkce proděkanů FT a zástupců 

ředitelů ústavů FT? 

Děkan sdělil, že společně s předsedou AS FT Dr. Staňkem vyhodnotili zaslané odpovědi 

na otázky s výsledkem: 

- celkem bylo obdrženo 64 odpovědí, osloveno bylo cca 180 pracovníků 

fakulty. 

 

 
Výsledek: 
Otázka   ANO NE NEVÍM 

č. 1 40 14 7  

č. 2 39 19 6 

č. 3 27 31 6 

č. 4 17 42 5  

Děkan sdělil, že na základě tohoto výsledku je třeba dále jednat, zda je zapotřebí začlenit 

neslučitelnost vybraných funkcí do Statutu FT. Doporučuje, aby neslučitelnost funkcí 

nebyla řešena nad rámec zákona nebo, aby byla zakotvena ve Statutu UTB jednotně pro 

všechny fakulty. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření. 

Děkan požádal členy senátu o schválení Statutu FT v předloženém znění a doporučil 

usnesení, že se tímto bodem bude senát později zabývat na základě informací 

prezentovaných na shromáždění Akademické obce, které je plánováno na 11. října 2017. 
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Prod. Humpolíček sdělil, že z hlediska systému je zapotřebí se tímto problémem zabývat. 

Je důležité, aby ve Statutu bylo zapracováno neslučování určitých funkcí. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za stanovisko a sdělil, zeptal se děkana, jak bude 

naloženo s výsledky ankety. 

Děkan sdělil, že výsledek ankety chce zaslat zaměstnancům, nejdříve však seznámil 

s výsledkem členy Vedení fakulty, členy Kolegia děkana a také AS FT. 

K danému tématu proběhla širší diskuze a předseda AS FT Dr. Staněk následně přečetl 

stanovisko předsedkyně AS UTB Ing. Macháčkové a předsedy LK AS UTB Dr. Podzimka 

k dotazům ohledně slučitelnosti/neslučitelnosti některých funkcí, které nejsou 

stanoveny zákonem. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je zapotřebí uzavřít návrh a rozhodnout formou 

hlasování. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 05/13/2017 

Akademický senát schválil návrh „Statut Fakulty technologické“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    0 
PROTI    1 
ZDRŽEL SE    7 

Návrh nebyl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 05/13/2017 

Akademický senát neschválil návrh „Statutu Fakulty technologické“. 

Dr. Egner navrhla, aby senát navrhl nové usnesení s konkrétním termínem, do kdy musí 

děkan předložit nový Statut. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 06/13/2017 

Akademický senát vyzval děkana k předložení nového návrhu „Statutu Fakulty 
technologické“ do 31. 10. 2017 v návaznosti na výsledky plánované ankety 
k problematice týkající se neslučitelnosti vybraných funkcí u akademických pracovníků 
FT. Anketě bude předcházet plánované setkání Akademické obce dne 11. 10. 2017“. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO    8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 06/13/2017 

Akademický senát vyzval děkana k předložení nového návrhu „Statutu Fakulty 
technologické“ do 31. 10. 2017 v návaznosti na výsledky plánované ankety k problematice 
týkající se neslučitelnosti vybraných funkcí u akademických pracovníků FT. Anketě bude 
předcházet plánované setkání Akademické obce dne 11. 10. 2017“. 

ad 6) Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické  

za období 1–12/2016“. (tajemnice) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že zpráva byla ve stanovené lhůtě předložena a byla 

projednána na 2 zasedáních Ekonomické komise AS FT. Požádal tajemnici fakulty 

k vyjádření. 

Tajemnice fakulty Vodinská sdělila, že proběhlo jednání s předsedou EK AS FT  

Dr. Beníčkem, kde byly vyjasněny připomínky, poté proběhlo řádné zasedání EK AS FT, 

kde byly tyto připomínky prezentovány.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a představil dotazy předsedy EK AS 

FT Dr. Beníčka se stanoviskem a požádal tajemnici a děkana o doplnění, případnou 

úpravu materiálu. 

 V bodě 2.3 je chybná věta ve druhém odstavci, která se odkazuje na rok 2015 

namísto roku 2016. 

 EK AS FT žádá, aby byly zodpovězeny dotazy dle zápisu EK AS FT 02/2017 (08):  

i.       Kapitola 2, 2.1 - není doplněna finanční částka, která byla FT přidělena 

ii.      Kapitola 3, 3.1.1 Jaký je souhrnný rozpad  první položky v tabulce (tarifní 

mzdy, os. příplatky, odměny) - jaké je rozhodnutí děkana? V dokumentu jsou 

doplněny alokované mzdy a čerpané mzdy vč. odměn u hospodaření ústavů. 

- Tajemnice fakulty sdělila, že rozpad tarifní mzdy, os. příplatků, odměn 

nedoporučuje zapracovat do materiálu. Členové senátu mohou do tohoto 

dokumentu nahlédnout u tajemnice fakulty po dobu 1. měsíce. 
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iii.     V dokumentu chybí vyčíslení finančních prostředků, které byly poskytnuty  

na podporu studentů DSP. 

- Tajemnice fakulty sdělila, že dokument s prostředky poskytnutými pro 

studenty DSP bude k nahlédnutí po dobu 1 měsíce. 

 EK AS FT žádá děkana o stanovisko k návrhu na doplnění statutu v článku 28  

o povinnosti ředitelů ústavů jednou ročně informovat zaměstnance ústavu 

o hospodaření ústavu, nejpozději však do konce čtvrtého měsíce po uplynulém 

kalendářním roce. 

-  Předseda AS FT Dr. Staněk doporučuje, aby výše uvedený návrh byl vložen  

spíše do Organizačního řádu fakulty. 

- Tajemnice fakulty sdělila, že Ekonomické odd. zpracovává Organizační řád 

FT, Provozní řád FT apod. Tyto dokumenty měly být připraveny z odd. 

proděkanky pro vnitřní záležitosti. Z důvodu její dlouhodobé nemoci a 

následné rezignace, tyto úkoly přešly zpět na Ekonomické odd.  

 

Předseda AS FT Dr. Staněk přečetl závěr z EK AS FT, která doporučuje předložený 

materiál k hlasování na řádném zasedání AS FT 26. 6. 2017 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a sdělil, že název dokumentu bude 

upraven na „Výroční zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1-12/2016“. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 07/13/2017 

Akademický senát schválil „Výroční zpráva o hospodaření Fakulty technologické  
za období 1-12/2016“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 07/13/2017 

Akademický senát schválil „Výroční zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 
1-12/2016“. 

Tajemnice fakulty poděkovala členům senátu za schválení materiálu. 
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ad 7) Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2017“. (proděkan Čermák) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že materiál byl předložen v řádné předkládací lhůtě a 

byl upraven dle připomínek z Ekonomické komise AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk představil dotazy předsedy EK AS FT Dr. Beníčka: 

 EK AS FT žádá, aby bylo řečeno, jakým způsobem byly navedeny části tarifních 

mezd akademických funkcionářů na náklady děkanátu? 

- Tajemnice fakulty sdělila, že po revizi byly tarifní mzdy akademických 

funkcionářů (děkana a proděkanů) v poměru 40% tarifní mzda děkana a 

30% tarifní mzda proděkanů hrazeny z celofakultních finančních prostředků 

a to z rezerv fakulty. Upozornila, že se tato částka stanovila výpočtem  

ze Směrnice rektora „Hodnocení pedagogických a tvůrčích aktivit“. 

 EK AS FT doporučuje, aby byly předkládané materiály rozlišitelné např. verze 

předložená/ze dne XX.XX.XXXX. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy Vedení, aby začali předkládané 

materiály tímto způsobem rozlišovat. 

 EK AS FT žádá, aby bylo řečeno: 

i.      Co všechno lze uhradit z alokované částky na podporu doktorského studia? 

- Prod. Humpolíček sdělil, že lze nakupovat materiál, který souvisí s disertační 

prací studenta DSP (např. materiál do laboratoře, chemikálie, lze hradit 

konferenční příspěvky, konzultace, cestu na konferenci apod.). Upozornil, že 

jazykové kurzy z těchto prostředků nelze hradit. 

ii.      Kdo o čerpání může požádat (zda doktorand nebo školitel) a za jakých 

podmínek? 

- Prod. Humpolíček sdělil, že o čerpání je seznámen školitel studenta DSP, ale i 

student by měl o čerpání vědět. 

 Ing. Hnátková se dotázala, kde může zjistit, jakou částku může v rámci studia 

čerpat? 

- Prod. Humpolíček sdělil, že školitelé mají přehled, kolik může student čerpat. 

iii.      Co se stane s penězi v případě, že nebudou vyčerpány? 
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- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že finanční prostředky, které student DSP 

nevyčerpá, zůstávají ústavu. 

 
NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 08/13/2017 

Akademický senát schválil „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 
technologické pro rok 2017“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 08/13/2017 

Akademický senát schválil „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 
technologické pro rok 2017“. 

Děkan s tajemnicí fakulty se omluvili z dalšího jednání AS FT z důvodu schůzky 
s kvestorem UTB. 

Předseda AS FT Dr. Staněk vyhlásil přestávku v 15:33 h. 

Ukončení přestávky v 15:45 h. 

ad 8) Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited 

Master’s Programmes Carried Out in the English Language“.  

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že všechny připomínky z LK AS FT byly zapracovány a materiál byl  

ve sledování změn zaslán k projednání na řádné zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o stanovisko ze zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednání materiálu na řádném 

zasedání LK AS FT. Závěr LK AS FT je takový, že po zapracování připomínek lze o daném 

materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 
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NÁVRH USNESENÍ č. 09/13/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Rules and Requirements for the Publicly 

Announced Admission Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited 

Master’s Programmes Carried Out in the English Language“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 09/13/2017  

Akademický senát FT schválil návrh „Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure in the Academic Year 2018/2019 for Accredited Master’s 

Programmes Carried Out in the English Language“.  

ad 9) Projednání návrhu vnitřní normy „Pravidla průběhu studia ve studijních 

programech uskutečňovaných na Fakultě technologické “. (proděkanka 

Mrkvičková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že děkan do směrnice dopsal do čl. 68 větu „Tato vnitřní norma 

nahrazuje směrnici děkana SD/01/2016 ze 30. 5. 2016 a nabývá účinnosti od 1. 9. 

2017“. Požádala členy senátu o schválení materiálu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal členy senátu o vyjádření, zda 

lze o tomto materiálu hlasovat. Zároveň sdělil, že pokud byl dopsán pouze tento dovětek, tak 

doporučuje hlasovat. 

NÁVRH USNESENÍ č. 10/13/2017 

Akademický senát FT schválil návrh vnitřní normy „Pravidla průběhu studia ve 

studijních programech uskutečňovaných na Fakultě technologické“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    7 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    1 
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 10/13/2017  

Akademický senát FT schválil návrh „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“.  

ad 10) Projednání návrhu „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce “. (proděkan Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Humpolíčka o představení předloženého 

materiálu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že se jedná o materiál, který je doplněn směrnicí pro následující 

ak. roky. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o stanovisko ze zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednání materiálu na řádném 

zasedání LK AS FT. Závěr LK AS FT je takový, že po zapracování připomínek lze o daném 

materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 11/13/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy uskutečňované  

v českém jazyce“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 11/13/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy uskutečňované v českém 

jazyce“.  

ad 11) Projednání návrhu „Směrnice doplňující pravidla a podmínky k veřejně 

vyhlášenému přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní 

programy uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Humpolíčka o představení předloženého 

materiálu. 

Prod. Humpolíček představil dokument. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a dotázal se členů senátu, zda 

předložený materiál bude muset projít Legislativní komisí AS FT, nebo o této směrnici 

děkana bude možno hlasovat již dnes. Požádal členy senátu o připomínky. 

Dr. Jančová požádala o vycentrování podpisů v materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 12/13/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Směrnice doplňující pravidla a podmínky k veřejně 

vyhlášenému přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 12/13/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Směrnice doplňující pravidla a podmínky k veřejně 

vyhlášenému přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“.  
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ad 12) Projednání návrh „Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure for Accredited Doctoral Study Programmes in the 

English Language“. (prod. Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Humpolíčka o představení předloženého 

dokumentu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že se jedná o anglickou verzi „Pravidla a podmínky k veřejně 

vyhlášenému přijímacímu řízení pro akreditované doktorské studijní programy 

v anglickém jazyce“. Tento materiál byl projednán na Mezinárodním odd. Rektorátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení. 

Odchod prod. Šenkárové v 16:03 h. 

 Dr. Rouchal požádal o úpravu úvodní tabulky a u podpisů na zadní straně 

dokumentu a to nahrazením anglických titulů tituly českými. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že tituly budou upraveny. 

 Dr. Jančová sdělila, že v čl. 2 odst. 1 a ve čl. 4 odst. 3 a 4 není používán jednotný 

formát značení (jsou tam mezery navíc); požádala o úpravu/sjednocení v celém 

dokumentu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a požádal členy senátu, po dohodě 

s prod. Humpolíčkem, aby připomínky zaslali Ing. Vojáčkové do středy 28. 6. 2017  

na e-mailovou adresu vojackova@utb.cz do 12:00 h. 

Po zapracování připomínek a zaslání dokumentu proběhne hlasování formou per rollam. 

ad 13) Projednání návrhu „Directive amending Rules and Requirements for the 

Publicly Announced Admission Procedure for Accredited Doctoral Study 

Programmes in the English Language“. (proděkan Humpolíček)  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se jedná o směrnici děkana, která navazuje na 

dokument v předchozím bodě. Požádal prod. Humpolíčka o představení. 

Prod. Humpolíček představil dokument. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu, aby své připomínky zaslali 

Ing. Vojáčkové do středy 28. 6. 2017 na e-mailovou adresu vojackova@utb.cz do 12:00 h. 

Po zapracování připomínek a zaslání dokumentu proběhne hlasování formou per rollam. 

mailto:vojackova@utb.cz
mailto:vojackova@utb.cz
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ad 14) Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že zatím nebude stanoven konkrétní termín řádného 

zasedání senátu na měsíc září z důvodu nepředložení žádných návrhů k projednání.  

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi v bodu Různé. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal prod. Humpolíčka na „Jednací řád VR FT“. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že již přišly drobné připomínky k materiálu, termín 

k zaslání mají členové VR FT do 30. 6. 2017. 

Ing. Martínková sdělila, že na sekretariátu děkana bude k nahlédnutí materiál, který si 

vyžádala Ekonomická komise AS FT na posledním zasedání. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Termín příštího řádného zasedání AS FT bude včas upřesněn. 

 
 
Ve Zlíně dne: 26. 6. 2017 
Konec zasedání: 16:15 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková   
 
 
 
 
      Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                 předseda AS FT 


